AKHBAR : CHINA PRESS **MUKA SURAT 17** 

**TARIKH** 13 MEI 2024 HARI **ISNIN** 

SENTIMEN: **POSITIF** 

## 玉局(PIPIN)举办 "2024年与客户同欢"活

使该局得以提升服务。 出席嘉宾包括国家高 等教育基金局主席拿督诺 丽莎、总执行长阿末达苏 基、管理层成员及部门高

动 (Majlis Mesra Bersama Pelanggan 2024), 感谢客 户包括政府部门、政府机

构、私人机构、策略伙伴

与媒体一直以来的支持,

该局也在活动上接受多 家企业机构对myWaqafPTPTN 的捐款,这些机构包恬 大华银行伊斯兰资产管 理公司、Saturna公司、 Uda控股公司、Principal 伊斯兰资产管理公司、



■诺丽莎(站者右6)与获得SSPN Prime储蓄户头的学 生合影, 右7为阿末达苏基。

Muamalat银行。

myWaqafPTPTN, 是由国家 生提供教育基金, 也协助

Ninja Logistics公司和 高等教育基金局和大马宗 教基金局 (YWM) 联合提 今年3月11日推展的 出的一项倡议,除了为学

减轻他们偿还大专贷学金 时面对的财务负担。

诺丽莎指出: 教基金局呼吁大家支持 myWaqafPTPTN宗教捐款, 这类捐款都可豁免高达 10%的所得税。"

另外,作为一家致力 干加强国家高等教育议程 的机构, 该局也以SSPN Prime储蓄户头的方式, 发放5000令吉予10名杰出 学生, 其中5人来自国民 大学, 另5名来自伊斯兰 理科大学。

(MN)

## TRANSLATION:

The PTPTN organised the "Majlis Mesra Bersama Pelanggan 2024" event to thank its including government departments, government agencies, customers, organisations, strategic partners and the media for their continuous support in enhancing its services. Guests attending the event included Datuk Nol Lisa, Chairman of the National Higher Education Fund Board, Chief Executive Officer Ahmad Dasuki, members of the management team and senior departmental officials The Authority also received donations to myWagafPTPTN from a number of corporate institutions, including UOB Islamic Asset Management Company, Saturna Company, Uda Holdings, Principal Islamic Asset Management Company, Xinja Logistics Company and Muamalat Bank. myWagafPTPTX, launched on 11 March this year, is a joint initiative of the National =1 Higher Education Funding Board (HEFB) and the Malaysian Religious Funds Board (YWM) to help alleviate the financial burden of repaying their tertiary loans. "The Higher Education Fund Board is calling for support for myWagafPTPTN religious donations, which are exempt from income tax of up to 10%. In addition, as an institution committed to strengthening the national higher education agenda, the Department has also distributed RM5,000 to 10 outstanding students, five from the National University and five from the Islamic University of Science, in the form of an SSPN Prime savings account.